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OCMW-rusthuizen  –  RIZIV-terugbetalingen

Het is blijkbaar een gewoonte aan het worden dat
het Rijksinstituut voor Ziekte-en Invaliditeitsver-
zekering (Riziv) een achterstand heeft van miljoe-
nen frank in de terugbetaling van de wettelijke
zorgkosten aan ziekenhuizen en rusthuizen : d e z e
achterstand is de laatste tijd erg opgelopen.

Voor onder andere rusthuizen betekent deze per-
manente achterstand een belangrijke financiële
a d e r l a t i n g. Bovendien kunnen de rusthuizen (in te-
genstelling tot de ziekenhuizen) de betaalde debet-
intresten om de liquiditeitstekorten op te vangen,
niet bij het Riziv recupereren. Dit wil zeggen dat
r u s t o o r d e n , die vaak een VZW zijn en dus beheerd
worden door vrijwilligers, permanent met liquidi-
teitsproblemen kampen, waardoor de kwaliteit van
de zorg onder druk komt te staan.

1. Is de minister op de hoogte van dit probleem ?

2. Heeft zij binnen haar bevoegdheidsdomein
reeds concrete stappen ondernomen ?

N.B. Een gelijkaardige vraag werd gesteld aan de
heer Paul Van Grembergen, Vlaams minister
van Binnenlandse A a n g e l e g e n h e d e n ,A m b t e-
narenzaken en Buitenlands Beleid.

Antwoord

1. Uit de informatie die ik heb ingewonnen, b l i j k t
dat er inderdaad bij het Riziv een achterstand
ontstaan is in de terugbetaling van de wettelijke
zorgkosten in ziekenhuizen en rusthuizen. B i j
de Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeen-
ten is de achterstand ook bekend, maar geen
enkel openbaar rusthuis of OCMW heeft al ern-
stige liquiditeitsproblemen gesignaleerd.

Inmiddels werd op 31 augustus laatstleden in de
schoot van het Riziv een substantieel voorschot
v r i j g e m a a k t , dat de achterstand deed verminde-
ren en de snelheid van betaling verbeterde.

2. Op het terrein zelf blijken de voorzieningen
weinig klachten te uiten omtrent de terugbe-
taling van de wettelijke zorgkosten. We l l i c h t
houden zij in hun uitbating in bepaalde mate
reeds rekening met een "gebrekkige" terugbe-
taling.

Mijn collega, de heer Paul Van Grembergen,
heeft mij in antwoord op de vraag van de
Vlaamse volksvertegenwoordiger verzocht con-
tact op te nemen met de bevoegde federale mi-
n i s t e r, de heer Frank Va n d e n b r o u c k e. Gelet op
de reeds genomen maatregelen evenwel om de
achterstand in de betalingen weg te werken,
acht ik het momenteel niet opportuun terzake
nog een interventie te doen.

Ik volg deze aangelegenheid op via de interka-
binettenwerkgroep ouderenbeleid en de werk-
groep financiering die momenteel binnen het
kader van de IMC Gezondheidszorg functione-
ren (IMC : Interministeriële Conferentie  –  red.).

(Antwoord Paul Van Grembergen : blz. 542  –  red.)


